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Št.: 03201-1/2009-79 
Dne: 26.2.2009                    

Z A P I S 
 

17. seje Občinskega sveta Občine Postojna z dne 26.2.2009 ob 16. uri v  Kulturnem domu  
Šmihel pod Nanosom. 
 
PRISOTNI SVETNIKI: SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta, MAGAJNA Irena, 
KONRAD Tea, PAVLOVEC Miran, IPAVEC Florijana, TIRINGER Tomislav, ŽAGAR 
David, , KNAFELC Livij, KNIFIC Jernej, ČERNAČ Zvone, GLAVAČ Ana, SIMČIČ Janko, 
FAJDIGA Dominik, STEGEL Boštjan, KLANJŠEK Tina, MUHIČ Darko, VESEL Samo, 
BAJC Josip, JAKIN ČERNE Magda, PAHOR Karmen in JURCA Franc.  
 
OPRAVIČENO ODSOTNI: MILAVEC Roman in UHELJ Miha. 
 
OSTALI PRISOTNI: VERBIČ Jernej, župan Občine Postojna, KIDRIČ Brigita, direktorica 
občinske uprave, UDOVIČ Boštjan, višji svetovalec za premoženjsko pravne zadeve, 
DOLENC BAJC Dolores, pomočnica župana za informatiko, URBANČIČ Bernard, 
predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, JURJEVČIČ Bojan, predsednik 
KS Šmihel pod Nanosom, ŠIBENIK Neva, vodja Medobčinskega inšpektorata in JAPELJ 
Tončka, zapisničarka. 
NOVINARJI: ZAVADLAV Stana, BROVČ Gabrijela, JAKSETIČ Dragica, FERKO Lori,  
RUPNIK Veronika in Studio Proteus. 
 
VERBIČ Jernej, župan   je vodil sejo.  
 
JURJEVČIČ Bojan, predsednik KS Šmihel pod Nanosom je  predstavil delo in načrte KS 
Šmihel pod Nanosom. 
 
ŽUPAN je povedal, da je prejel predlog za spremembo dnevnega reda, ki ga je podala 
svetniška skupina Socialnih demokratov, in sicer  umik 11. točke dnevnega reda, Sprejem 
Odloka o praznikih občine Postojna. 
Dan je bil predlog za preimenovanje 5. točke, Seznanitev in potrditev idejne zasnove ureditve 
trga pred knjižnico. Posredovala ga je Pahor Karmen, ki je tudi predlagala glasovanje o tem 
predlogu.  
ŽUPAN je pojasnil, da bo predlog upoštevan in potrebno  preimenovanje točke. 
Predlagani  

s k l e p 
Z dnevnega reda se umakne točka 11. Sprejem Odloka o praznikih občine Postojna 
ni bil sprejet 
ZA   7 od 21 prisotnih, PROTI 12 
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Sprejet in obravnavan je bil  
d n e v n i     r e d : 

 
1. Potrditev zapisa 16. seje občinskega sveta  
2. Kadrovske zadeve   

a. imenovanje člana sveta javnega zavoda  Kraške lekarne Il. Bistrica 
b. imenovanje člana sveta  Doma upokojencev Postojna 
c. imenovanje člana sveta  Srednje gozdarske in lesarske šole Postojna 

3. Sprejem Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Postojna za 
leto 2009  

4. Sprejem sklepa o potrditvi: 
a. dokumenta identifikacije investicijskega projekta Gradnja, upravljanje in 

vzdrževanje odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij v občini 
Postojna 

b. predinvesticijske zasnove projekta z analizo stroškov in koristi projekta Gradnja, 
upravljanje in vzdrževanje odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih 
komunikacij v občini Postojna 

c. investicijskega programa projekta Gradnja, upravljanje in vzdrževanje odprtega 
širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij v občini Postojna 

5. Seznanitev in potrditev idejne zasnove ureditve Trga padlih borcev pred knjižnico  

6. Sprejem Odloka o  oglaševanju v občini Postojna  
7. Seznanitev s študijo mirujočega prometa v mestu Postojna  
8. Sprejem Odloka  o ureditvi in varnosti cestnega prometa v občini Postojna  
9. Sklep o določitvi območij plačljivega parkiranja in višine parkirnine    
10. Sprejem Odloka o spremembah Odloka o občinskih cestah občine Postojna  
11. Sprejem Odloka o praznikih občine Postojna 
12. Sprejem Odloka o priznanjih občine Postojna  
13. Poročilo o delu Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu občine Postojna  
14. Sprejem Strategije  programa varnosti cestnega prometa Občine Postojna za obdobje  

2009 – 2013  
15. Sprejem Občinskega programa varnosti občin Postojna, Cerknica, Pivka, Loška dolina 

in Bloke 
       16. Promet z nepremičninami 

       17.  Pobude in vprašanja in odgovori na pobude in vprašanja 

 
Ad 1) 

POTRDITEV ZAPISA 16. SEJE OBČINSKEGA SVETA 
 
Zapis je bil posredovan z gradivom za sejo. Pripomb ni bilo in sprejet je bil 
 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna potrjuje zapis 16. seje občinskega sveta z dne 16.12.2008. 
 
ZA 19 glasov od 21 prisotnih, PROTI -. 
 

Ad 2) 
KADROVSKE ZADEVE 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
SIMŠIČ Janko je podal obrazložitev predloga Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 
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a) imenovanje člana sveta javnega zavoda Kraške lekarne Ilirska Bistrica, 
Razpravljali so: Srebotnjak Borsellino Margareta, Knafelc Livij, župan in podžupan. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

V svet javnega zavoda Kraške lekarne Ilirska Bistrica se kot predstavnika Občine Postojna  
imenuje Livij Knafelc iz Postojne, Kajuhova ulica 22. 

2. 
Član sveta zavoda je imenovan za mandatno dobo 4 let. Mandat začne teči vsem članom sveta 
zavoda istega dne, tj. ko konstitutivna seja potrdi mandate.  

 
ZA 13 glasov od 21 prisotnih, PROTI – 
 

b) imenovanje člana sveta Doma upokojencev Postojna 
Razpravljali so: Jakin Černe Magda, Jurca Franc, župan.  
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. 

V svet Doma upokojencev Postojna se kot predstavnico Občine Postojna imenuje Cvetko 
Požar, roj. 28.12.1960, stanujočo v Belskem 37, Postojna. 

2. 
Član sveta doma je imenovan za mandatno dobo 4 let. Mandat novih članov sveta doma začne 
teči z dnem prve - konstitutivne seje novega sveta. 
 
ZA 18 glasov od 21 prisotnih, PROTI -. 
 

c) imenovanje člana sveta Srednje gozdarske in lesarske šole Postojna 
Razpravljali so: Bajc Josip, župan, Simšič Janko. 
 
Soglasno z 21. glasovi je bil sprejet   

s k l e p 
1. 

V svet Srednje gozdarske in lesarske šole Postojna se kot predstavnika Občine Postojna  
imenuje Anton Smrekar, st. iz Postojne, Erazmova ulica 23. 

2. 
Član sveta šole je imenovan za mandatno dobo 4 let. Člani novega sveta opravljajo svojo 
funkcijo od dneva, ko svetu prejšnjega sklica preneha mandat in se konstituira nov svet. 

 
Ad 3) 

SPREJEM ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
PRORAČUNU OBČINE POSTOJNA ZA LETO 2009 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom stališča odborov in 
komisij. 
ŽUPAN je dal uvodno obrazložitev.  
STEGEL Boštjan je dal poročilo o stališču Odbora za okolje in prostor.  
PAVLOVEC Miran je podal stališče Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo, turizem in 
finance.  
Razpravljali so: Vesel Samo, Žagar David, Pahor Karmen, Knafelc Livij, Knific Jernej, 
župan, Dolenc Bajc Dolores, Bajc Josip.  
Sprejet je bil 

s k l e p 
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Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu občine Postojna za leto 2009.  
 
ZA    18  od  21  prisotnih  PROTI -. 

Ad 4) 
SPREJEM SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE, 
PREDINVESTICIJSKEGA PROGRAMA IN PROGRAMA INVESTICIJ 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom pred pričetkom seje. 
ŽUPAN in DOLENC BAJC Dolores sta podala obrazložitev predloga in odgovarjala na 
vprašanja iz razprave. 
Razpravljali so: Fajdiga Dominik, Jakin Černe Magda, Knific Jernej, Vesel Samo, Bajc Josip, 
Simšič Janko, Konrad Tea, Ipavec Florijana, župan.   
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
1. člen  

Občinski svet občine Postojna potrjuje dokument identifikacije investicijskega projekta 
Gradnja, upravljanje in vzdrževanje odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih 
komunikacij v občini Postojna.  

2. člen 
Občinski svet občine Postojna potrjuje predinvesticijsko zasnovo projekta z analizo stroškov 
in koristi projekta Gradnja, upravljanje in vzdrževanje odprtega širokopasovnega omrežja 
elektronskih komunikacij v občini Postojna. 

3. člen 
Občinski svet občine Postojna potrjuje  investicijski program projekta Gradnja, upravljanje in 
vzdrževanje odprtega širokopasovnega omrežja elektronskih komunikacij v občini Postojna. 

4. člen 
Ta sklep velja takoj.  
 
ZA 20 glasov od 21 prisotnih, PROTI – 
 

Ad 5) 
SEZNANITEV IN POTRDITEV IDEJNE ZASNOVE UREDITVE TRGA PADLIH 

BORCEV PRED KNJIŽNICO 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
ŽUPAN je podal uvodno obrazložitev. 
STEGEL Boštjan je podal stališče Odbora za okolje in prostor.  
Razpravljali so: Tiringer Tomislav, Jakin Černe Magda, Pahor Karmen, Vesel Samo, Fajdiga 
Dominik, Glavač Ana, Bajc Josip, Srebotnjak Borsellino Margareta, podžupan Černač Zvone, 
župan Jernej Verbič, Jakin Černe Magda.  
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna potrjuje Idejno zasnovo ureditve Trga padlih borcev pred 
knjižnico v Postojni.  
 
ZA 15 od 21 prisotnih, PROTI 1. 
 

Ad 6) 
SPREJEM ODLOKA O OGLAŠEVANJU V OBČINI POSTOJNA 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom. 
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STEGEL Boštjan je predstavil stališča Odbora za okolje in prostor. 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je predstavila stališča Statutarno pravne 
komisije. 
UDOVIČ Boštjan, pripravljalec predloga, je podal obrazložitev in odgovarjal na vprašanja iz 
razprave. 
Razpravljali so: Konrad Tea, Tiringer Tomislav, Knific Jernej, Vesel Samo, Fajdiga Dominik, 
Bajc Josip. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o oglaševanju v občini Postojna, upoštevajoč 
predlog Odbora za okolje in prostor, predlog Statutarno pravne komisije in naslednje 
pripombe iz razprave: 
- v  17. členu se v 1. odstavku za besedo »kulturnih« doda besedi: »in športnih« prireditev,  
- v 32. členu se tretja alinea dopolni z naslednjim besedilom: »»vendar mora biti ob sporočilu 
v tujem jeziku tudi prevod sporočila v slovenskem jeziku.« 
- v 34. členu se na koncu prvega odstavka črta besedilo v oklepaju »npr. cirkus« 
- Člen 45 naj se spremeni in se glasi: » Za potrebe oglaševanja občine Postojna , krajevnih 
skupnosti v občini Postojna, javnih podjetij in javnih zavodov, katerih ustanovitelj ali 
soustanovitelj je občina Postojna , društev in klubov, ustanovljenih na območju občine 
Postojna, kot tudi državnih organov, se v skladu s strokovnimi podlagami postavijo posebne 
oglasne deske oz. oglasne omarice. 
Občinska uprava uskladi način uporabe teh posebnih oglasnih mest z zainteresiranimi 
uporabniki.« 
 
ZA 20 glasov od 21 prisotnih, PROTI - 
  
VESEL Samo je zahteval, da se v zapisu navede njegova pripomba, da bo občinski svet 
sprejel odlok z nekaterimi pripombami, pa se ne ve, s katerimi.  Nobeden ne ve, v kakšni 
obliki se bo ta odlok sprejel. Po poslovniku bi bilo potrebno naslednjič opraviti drugo branje 
oz. ponoviti odločanje.  
 
ŽUPAN je odprl in prekinil obravnavo 7, 8. 9. 10., 11. in 12. točke. 
 

Ad 13) 
POROČILO O DELU SVETA ZA PREVENTIVO IN VZGOJO V CESTNEM 

PROMETU OBČINE POSTOJNA 
Poročilo je bilo posredovano z vabilom za sejo. Pri tej točki je bil prisoten gospod Urbančič 
Bernard, predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
URBANČIČ Bernard je podal poročilo o delu. 
V razpravi so sodelovali: Jakin Černe Magda, Konrad Tea, Knafelc Livij, Simčič Janko. 
 
Soglasno z 21. glasov je bil sprejet 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna se je seznanil s Poročilom o delu Sveta za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu Občine Postojna. 
 
 

Ad 14) 
SPREJEM STRATEGIJE  PROGRAMA VARNOSTI CESTNEGA PROMETA 

OBČINE POSTOJNA ZA OBDOBJE  2009 – 2013 
Gradivo je bilo dano z gradivom za sejo in z dodatnim gradivom. 
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Pri tej točki je bil prisoten gospod Urbančič Bernard, predsednik Sveta za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu. 
URBANČIČ Bernard je na kratko predstavil strategijo.  
Razpravljali so: Fajdiga Dominik, Simčič Janko, župan. 
 
Soglasno z 21. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema  Strategijo programa  varnosti cestnega prometa 
Občine Postojna za obdobje  2009 – 2013. 
 
Sledil je odmor. 

Ad 7) 
SEZNANITEV S ŠTUDIJO MIRUJOČEGA PROMETA V MESTU POSTOJNA 

 
Ad 8) 

SPREJEM ODLOKA O UREDITVI IN VARNOSTI CESTNEGA PROMETA V 
OBČINI POSTOJNA 

 
Ad 9 

SKLEP O DOLOČITVI OBMOČIJ PLAČLJIVEGA PARKIRANJA IN VIŠINE 
PARKIRNINE 

 
Ad 10) 

SPREJEM ODLOKA O SPREMEMBAH ODLOKA O OBČINSIH CESTAH OBČINE 
POSTOJNA 

Navedene točke  so bile zaradi sorodne vsebine obravnavane skupaj. Gradivo je bilo 
posredovano z vabilom in z dodatnim gradivom. 
DOLENC BAJC Dolores je podala obrazložitev 7., 8. in 9. točke ter odgovarjala na 
vprašanja iz razprave. 
ŽUPAN je dal obrazložitev k 10. točki. 
Razpravljali so: Stegel Boštjan, Vesel Samo, Konrad Tea, Tiringer Tomislav, Jakin Černe 
Magda, Žagar David, Pavlovec Miran, Ipavec Florijana, Magajna Irena. 
 
Soglasno z 21 glasovi je bil sprejet  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna se je seznanil s Študijo mirujočega prometa  v mestu Postojna.  

 
Soglasno z 21 glasovi je bil sprejet  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o ureditvi in varnosti  cestnega prometa v 
občini Postojna, upoštevajoč pripombe Statutarno pravne komisije, Odbora za okolje in 
prostor in pripombo v razpravi   k  43. členu.  
 
Soglasno z 21 glasovi je bil sprejet  

s k l e p 
o določitvi  območij parkiranja in cen parkirnin 

 
1. člen  

(Določitev območja) 
Območje modre cone I je območje ulic : 

• Tržaške ceste od križišča pri Hotelu Kras do križišča z ulico Pot k Pivki.   
• Gregorčičevega drevoreda od Cankarjeve ulice do Ljubljanske ceste 
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• del parkirišča za stavbo Občine Postojna – Ljubljanska 4 
• Trg padlih borcev 

Območje modre cone II je območje parkirišča med Zdravstvenim domom in Titovo cesto. 
 

2. člen  
(Delovni  čas con) 

Na modri coni I  in II se plačuje parkirnino vsak delovnik med 7.00 in 17.00 ter ob sobotah 
med 7.00 in 13.00 uro.  Ob nedeljah in praznikih parkiranje ni omejeno.  
Voznik mora ob prihodu vozilo  označiti s parkirnim listkom.  
Na ostalih javnih parkiriščih parkiranje ni časovno omejeno,  v bližini  šol in vrtcev pa se 
lahko  med 6.00 in 8.00  uro omeji na 20 minut. 
 

3. člen  
Višina parkirnine) 

Višina parkirnine, najema mesečnih dovolilnic in rezervacije parkirnih mest:  
 

Cona Modra cona I Modra cona II Ostala Parkirišča 

1.  ura brezplačno 
 

brezplačno  

2.  ura 0,50 € brezplačno 

 

 

prva naslednja  

ura 

0,50 € 0,50 € 
 

 

vsaka  naslednja  

ura 

1,00 € 1,00 € 
 

 

Dovolilnica za 
stanovanje – prvi 

avtomobil 

10  € / mesec 

 

  

Dovolilnica za 
stanovanje – 

drugi  avtomobil 

30 € / mesec   

Dovolilnica za 
stanovanje-  tretji 

in naslednji   
avtomobil 

100 € / mesec   

Dovolilnice za 
službena vozila 
za občinske in 
državne organe 

ter pravne in 
fizične osebe 

100 € / mesec 100 € / mesec  

Rezervirano 
parkirno mesto 

za avtobus 

300 € / mesec 300 € / mesec 150 € / mesec 

Rezervirano 
parkirno mesto 

za avtodom 

300 € / mesec 300 € / mesec 150 € / mesec 

Rezervirano 200 € / mesec 200 € / mesec 100 € / mesec 
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parkirno mesto 
za osebni 
avtomobil 

 
4. člen 

Dovolilnice za parkiranje se izdajajo na območju modre cone I in sicer na  Tržaški cesti od 
križišča pri Hotelu Kras do križišča z ulico Pot k Pivki in sicer izključno za stanovalce s 
stalnim prebivališčem na tem območju.  
Župan lahko glede na prosta parkirna mesta omeji število izdanih dovolilnic in rezervacij za 
parkirna mesta.  

5. člen 
Ta sklep začne veljati takoj, uporabljati pa se začne po  vzpostavitvi sistema parkomatov.  
Točen datum pričetka uporabe tega sklepa določi župan.  
Z dnem pričetka  uporabe tega sklepa  prenehajo veljati vsa do tedaj izdana dovoljenja za 
parkiranje.  
 
Soglasno z 21 glasovi je bil sprejet  
 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok  o spremembah Odloka o občinskih cestah 
občine Postojna.   
 
 

Ad 11) 
SPREJEM ODLOKA O PRAZNIKIH OBČINE POSTOJNA 

Ad 12) 
SPREJEM ODLOKA O PRIZNANJIH OBČINE POSTOJNA 

  
Točki sta bili zaradi sorodne vsebine obravnavani skupaj. 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom pred pričetkom seje. 
ŽUPAN je dal uvodno obrazložitev. 
MAGAJNA Irena je predstavila stališče Odbora za družbene dejavnosti.  
Razpravljali so: Pahor Karmen, Jakin Černe Magda, Jurca Franc, Knafelc Livij, Žagar David, 
Bajc Josip, Srebotnjak Borsellino Margareta, Fajdiga Dominik, Vesel Samo, Simšič Janko, 
Konrad Tea, Ipavec Florijana, župan Jernej Verbič, podžupan Černač Zvone. 
 
Sledila je  prekinitev seje. 
 
BAJC Josip je vložil amandma: Dopolni se 5. člen odloka z naslednjo vsebino: »Dan 
spomina se vsako leto obeleži s svečano akademijo, na kateri se podeli priznanje 23. april«. 
PAHOR Karmen je predstavila predlog svetniške skupine SD in LDS – 6 članov občinskega 
sveta, da se opravi poimensko glasovanje o vloženem amandmaju. 
 
Na glasovanje je bil dan  

s k l e p 
Opravi se poimensko glasovanje o sprejemu vloženega amandmaja k Odloku o praznikih 
Občine Postojna.  
 
ZA 7 članov od 21. prisotnih, PROTI 11. 
Sklep ni bil sprejet. 
 
Sprejet je bil  

s k l e p 
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Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o praznikih Občine Postojna v prvem branju. 
Predlagatelj odloka v določenem roku v besedilu v največji meri upošteva pripombe in odlok 
posreduje  občinskemu svetu v ponovno obravnavo in odločanje.  
ZA 12 glasov  od 21 prisotnih, PROTI 7 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema Odlok o priznanjih Občine Postojna v prvem branju. 
Predlagatelj odloka v določenem roku v besedilu v največji meri upošteva pripombe in odlok 
posreduje  občinskemu svetu v ponovno obravnavo in odločanje.  
 
ZA 13 glasov od 21 prisotnih, PROTI  8 
 

Ad 15) 
SPREJEM OBČINSKEGA PROGRAMA VARNOSTI OBČIN POSTOJNA, 

CERKNICA, PIVKA, LOŠKA DOLINA IN BLOKE 
Predlog je bil posredovan z vabilom za sejo in z dodatnim gradivom še stališče Odbora za 
okolje in prostor. Pri tej točki je bila prisotna vodja inšpektorata, gospa Šibenik Neva. 
ŠIBENIK Neva je podala obrazložitev predloga programa in odgovorila na vprašanja iz 
razprave.  
V razpravi so sodelovali: Jakin Černe Magda, župan Verbič Jernej, Muhič Darko, Fajdiga 
Dominik. 
 
Soglasno s 16. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
1. člen 

Občinski svet Občine Postojna sprejema skupen Občinski program varnosti občin Postojna, 
Cerknica, Pivka, Loška Dolina in Bloke v predlaganem besedilu z Oceno varnostnih razmer 
na območju občine Postojna.  

2. člen 
Ta sklep prične veljati takoj. 
 

Ad 16) 
PROMET Z NEPREMIČNINAMI 

Gradivo je bilo posredovano z vabilo za sejo in z dodatnim gradivom. 
V razpravi so sodelovali: Vesel Samo, Srebotnjak Borsellino Margareta,  Udovič Boštjan. 
 
Soglasno s 16. glasovi je bil sprejet  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema dopolnitev letnega načrta pridobivanja nepremičnega 
premoženja občine Postojna za leto 2009 št.1., v priloženi vsebini. 
 
Soglasno s 16. glasovi je bil sprejet  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema dopolnitev letnega načrta razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem občine Postojna za leto 2009 št.1., z nepremičninami, katerih 
posamična vrednost predvidoma ne presega 30.000€, v priloženi vsebini.  
 
Soglasno s 16. glasovi je bil sprejet  

s k l e p 
Občinski svet občine Postojna sprejema dopolnitev letnega načrta razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem občine Postojna za leto 2009 št.2., z nepremičninami, katerih 
posamična vrednost predvidoma presega 30.000€, v priloženi vsebini.  
 



 1 - 10 

Ad 17) 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

1. BAJC Josip je postavil vprašanje kdo so člani Odbora za proslavo 100. obletnice 
mesta Postojna in kolikokrat se je ta odbor polnoštevilno sestal. Glede na informacije 
odločajo o tem samo nekateri. 
ŽUPAN je odgovoril, da so člani Čuk Alenka, Srebotnjak Borsellino Margareta , 
Černač Zvone,  Kobal Albert , Šajn Srečko, Bajc Silva, Škodič Polona, Verbič Jernej, 
Berčon Matjaž. Samo en član se je opravičil zaradi polne zasedenosti, je pa seznanjen 
z odločitvami. Odbor se je sestal približno sedemkrat.  

2. Vprašanje: zakaj se je odbor odločil, da ne sofinancira udeležbe kurentov na pustni 
prireditvi? Društvo je namreč dobilo dopis, da odbor za pripravo praznovanja 100. 
letnice ni odobril kritja potnih stroškov za udeležbo v Postojni. 
ŽUPAN je pojasnil, da je prišlo do nesporazuma. Udeležba kurentov je bila 
predvidena v znesku za maškarado, s katerim razpolaga Turistično društvo Postojna. 
Napaka bo odpravljena. 

3. VESEL Samo se je zahvalil za dobljene odgovore. 
Dal je pobudo za poenotenje spletne strani občine in oblike elektronskih zapisov. 
Predpisi občine so na spletni strani objavljeni kot elektronska pošta in jih ni mogoče 
brati v drugih oblikah. Menil je da je to nedopustno in predlagal, da se izbere format v 
katerem se objavlja vse predpise. 

4. Prosil je za celoten seznam pravnih subjektov, ki so prejeli dopis občine Postojna v 
zvezi s sofinanciranjem izdaje tiskovin, prireditev in drugih  dejavnosti v povezavi s 
praznovanjem 100. letnice pridobitve mestnih pravic – seznam vseh, ki so prejeli 
sponzorske, donatorske prošnje.  

5. Ali se je občinska uprava s prošnjami oz. pozivi obrnila tudi na pravne osebe, katerih 
ustanovitelj oz. soustanovitelj je občina, zlasti šole, vrtec, knjižnico, Kovod?  
ŽUPAN je odgovoril, da je bil poziv poslan na preko 400 naslovov podjetij, zato je 
Vesel Samo umaknil zahtevo za celoten seznam in prosil, da se mu dostavi le seznam 
javnih zavodov. Menil je, da je osnovne šole in vrtec nesmiselno prositi za 
sponzoriranje. 

6. Vprašal je ali drži, da bo Titov trg tlakovan z granitom kitajskega porekla.  
7. Ali bo na Titovem trgu možno izvajati prireditve? 
8. Kdaj bo dokončana obnova Titovega trga? 
9. STEGEL Boštjan je predlagal, da se občane oziroma meščane seznani z novimi 

odloki na primeren način in pravočasno.  
10. Glede plazu v Stranah je dejal, da je bilo v državnem proračunu za leto 2008 in 2009 

rezerviranih 300.000 evrov, ki kopnijo in jih skoraj ni več.  
Doslej je bilo v Strane, kjer je ogrožen velik del vasi, vloženih 170.000 evrov, kar je 
zanemarljivo, saj so projekti vredni par miljonov. Nekaj  sredstev je bilo vloženih v 
raziskave, ki potekajo že 4 do 5 let. Vprašal je, zakaj v ta namen ni več sredstev v 
državnem proračunu. 
Predlagal je, da se občinskemu svetu posreduje gradivo, s katerim se predstavi kar je 
bilo doslej narejeno za sanacijo plazu in naj bo to posebna točka dnevnega reda na eni 
naslednjih sej občinskega sveta, saj se bo brez sodelovanja občine na državnem nivoju 
težko kaj spremenilo.  

11. Nekatere lokalne ceste so se v lanskem letu prenovile, še vedno pa je veliko delov 
cestnih odsekov v slabem stanju, zato je predlagal, da strokovne službe naredijo 
analizo stanja in tudi določijo prioritete vzdrževanja.  

12. Predlagal je da občinske strokovne službe preverijo možnost ustanovitve javnega 
gasilskega zavoda.  

13. FAJDIGA Dominik je glede sofinanciranja  ljubiteljske kulture - društev in ostalih s 
strani občine opozoril, da  se to letos  odvija bolj pozno kot lani.  
ŽUPAN je pojasnil, da je letos način dodeljevanja drugačen in bo postopek izpeljan 
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veliko hitreje. 
14. Glede festivala Zmaj ma mlade je opozoril, da prihaja do določenih nespretnosti in 

tudi nepotrebnega napora za pridobitev sredstev – vsako leto je razpis nekoliko 
spremenjen. Ker je to edini festival, ki ga imamo,  bi bilo prav, da bi imeli več posluha 
zanj. 

15. JAKIN ČERNE Magda je glede danih odgovorov na že postavljena vprašanja prosila 
za pojasnilo ali je šlo pri poplavah v Rakitniku za napako pri urejanju ceste, ki pa je že 
odpravljena in dodala, da bo morda oškodovana družina deležna tudi nekaj pomoči 
zaradi škode. 
ŽUPAN je odgovoril, da je napaka na cesti odpravljena.  

16. Pri čiščenju prostora pred Primorko je vprašala ali upravnik čisti celoten prostor, tudi 
občinski.  
ŽUPAN je odgovoril, da se čisti vsa površina. 

17. Ponovno je vprašala  kako poteka pometanje cest na Prestranku v zvezi z odpadnim 
listjem. 

18. Na pobudo v zvezi z občinskim glasilom  tudi ni dobila odgovora. Dejala  je, da upa, 
da se bo urednik podpisal pod svoja besedila.  Poleg tega naj bodo v prihodnje vsi 
članki enakovredni glede kvalitete tiska in likovne opreme. 

19. Opozorila je, da gradivo na primer  za današnjo sejo občinskega sveta ni bilo v celoti 
na spletni strani in so ga lahko brali  le člani OS.  

20. Vprašala je ali ima katera od finančnih  postavk v občinskem proračunu status 
donacije. Ali občina daje sredstva v obliki donacije? 

21. Ali se javno podjetje Kovod ukvarja tudi z nepremičninskimi posli? Opozorjena je bila 
na to, da je Kovod sodeloval na licitaciji za nakup nepremičnine v Goričah, zato je 
vprašala ali to drži oz. zakaj je tako. 

22. Vprašala je kakšen je postopek za zamenjavo poškodovanih smetnjakov na javnih 
mestih in od česa je to odvisno. Za smetnjake na avtobusni postaji v Prestranku  je bila 
že obljubljena zamenjava, kar pa še ni narejeno.  

23. Posredovala je vprašanje občanov kdaj bo v občini  na način, ki je nekoč že obstojal, 
na voljo časopis Žurnal. 
ŽUPAN je odgovoril, da je ta časopis na voljo na veliko mestih. 

24. ŽAGAR David je izpostavil problem zamenjave žarnic javne razsvetljave. Prosil je za 
pogodbo oz. izvleček dogovorov, ki govori o obveznostih izvajalca oz. koncesionarja. 
Konkretno v Razdrtem kljub trikratni prijavi  žarnice že tri tedne niso zamenjane.        

25. Dal je pobudo, da se župani, ki so predstavniki ustanoviteljic Zavoda za turizem, 
čimprej dogovorijo za poplačilo dolgov, ki naj bi nastali z nenamensko porabo 
evropskih sredstev v izogib povečevanju škode, ki je že prisotna in zamudnim 
obrestim iz tega naslova.  

26. Vprašal je v kakšni fazi je realizacija projekta izgradnje optike v mestu Postojna. 
27. Vprašal je ali bo letos v celoti obnovljena glavna cesta Planina – Razdrto oz. ali bo to 

morda celo pred pričetkom turistične sezone.  
28. Predlagal je, da bi vzporedno s praznovanjem 100. letnice mestnih pravic odprli 

Turistično informacijsko pisarno.  
29. PAVLOVEC Miran je vprašal zakaj oz. v kakšni fazi se je ustavil postopek za odprtje 

dializnega centra v Postojni.  
30. Izpostavil je problem poškodbe pločnika v Prestranku proti Kočam – Globoka pot. 

Pločnik je bil zgrajen v letu 2008, kaže da je bil narejen iz nekvalitetnih materialov. 
Pokrovi kanalizacije so popokali oz. se zdrobili, zaradi česar so na pločniku za pešce 
zelo nevarne luknje.  

31. KONRAD Tea je vprašala kdo je pristojen za vzdrževanje obeležja »diverzantska 
akcija«. 

32. MAGAJNA Irena je prosila za odgovor glede zabojnikov za odpadna zdravila, ki je 
bil dan na prejšnji seji 
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KIDRIČ Brigita, direktorica občinske uprave je pojasnila, da je bil odgovor dan, ni pa 
še odgovora glede odpiralnega časa lekarne.  

33. SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je glede Počka povedala, da je dobila 
dokumentacijo z dne 11.9.2007, iz katere izhaja, kdo je vodja pogajalske skupine za 
Poček.  Dobila je namreč odgovor podžupana, da je vodja skupine Mislej Danijel. 
Župan ji je na njeno pripombo, da skupino vodni nekdo, ki ni svetnik, odgovoril, da bo 
razmislil ali bo prevzel vodenje pogajalske skupine za urejanje vseh vprašanj glede 
Počka. Pozneje pa je dobila odgovor s strani strokovnih služb, da se pogaja o teh 
vprašanjih gospa Pahor Karmen, podžupanja, Mislej Danijel in Aleksander Dekleva pa 
sta člana. Dobila je tudi sklep z dne 13.12.2006, iz katerega je razvidno, da je vodja 
pogajalske skupine Pahor Karmen, ki pa ji je na prejšnji seji odgovorila, da ni bila 
nikoli imenovana za vodjo pogajalske skupine. 
Odbor je sklical trikrat predstavnik MORS-a, kar pomeni, da diktira tempo za 
pogajanja Vlada in občina dobi premalo.  
Dala je pobudo, da župan imenuje novega vodjo skupine, saj je ga. Pahor odstopila. 
Pogajalska skupina naj pove, kaj je narejeno in kaj ne oz. kaj je potrebno.  

34. V Logu je bilo predvideno krožišče in prehod za pešce, pri čemer še vedno vztraja.  
35. Dala je pobudo, da se humanitarni organizaciji Karitas uredi primerne prostore, ker 

dela v zelo težkih razmerah, dela pa veliko.  Za organizacijo Rdeči križ so prostori 
urejeni, naj se podobno uredi še za Karitas.  

36. Postavila je vprašanje poslancu DZ glede rebalansa državnega proračuna. V njem je 
navedena postavka, ki se nanaša na KGZ Postojna. Sprašuje ali je šla KGZ v stečaj oz. 
kaj pomeni ta postavka.  

37. VESEL Samo je dal pobudo, da se obnovi prehode za pešce na Titovi cesti. 
 
ČERNAČ Zvone, podžupan je odgovoril na večino vprašanj. Povedal je, da je bila pobuda za 
ustrezno označene prehode na Titovi cesti dana upravljalcu, bo pa tudi območje, ki se sanira,  
v roku enega meseca urejeno. 
 
Opozoril je, da se skladno s poslovnikom ne dajejo še pisni odgovori, v kolikor je bilo že na 
seji odgovorjeno. Morda je neupoštevanje tega vzrok, da se iščejo nekateri odgovori, ki so bili 
že dani. Načeloma to velja, čeprav ni problem kak odgovor povedati ponovno. 
 
Občina ima postavko donacije vendar v obratni smeri, torej prejema donacije.  
 
Za urejanje oz. vzdrževanje javne razsvetljave je zadolžena Elektro Primorska, je pa res, da je 
potrebno okrepiti vzdrževanje javne razsvetljave, saj je podoben problem tudi na drugih 
območjih. V letošnjem proračunu je v ta namen povečana postavka tudi zato, ker je 
predvidena zamenjava še ostalih dotrajanih  in zastarelih naprav. 
  
Za Notranjsko kraški regionalni zavod ima občina Postojna preplačilo, saj je bila edina, ki je 
zagotavljala finančna sredstva v obdobju, ko jih  nekatere druge občine niso – največji minus 
ima občina Cerknica. Delež je bil dogovorjen v procentih, z odlokom. Ker ostale občine niso 
zagotavljale sredstev skladno s tem odlokom, je to namesto njih zagotavljala občina Postojna 
in sicer za plače zaposlenih.  
 
Občina Postojna torej nima nobenih obveznosti, v kolikor bi želeli, bi morale druge občine 
sredstva vrniti, kar je problem drugih občin, ki bi ga morale že odpraviti. Na to je občina 
Postojna že pred letom in pol opozorila in predlagala rešitev, kar pa ni bilo upoštevano.  
Zato je predlagal, da se navedena pobuda usmeri tistim občinam, ki svojih obveznosti v 
preteklih letih niso izpolnile. 
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Za optiko v Postojni je pojasnil, da je to zadeva komercialnih ponudnikov. Menil je, da je 
mesto Postojna zanje zanimivo in bo zadeva realizirana, je pa res, da so pri tem določene 
težave zaradi monopolnega položaja Telekoma, ki  ne naredi tistih korakov, ki se jih od njega 
pričakuje.  
Glede ceste Planina – Razdrto je  že podal  odgovor na  prejšnjih sejah, kako naj bi prenova 
potekala, kar naj bi tudi veljalo. Možno pa je, da pride do zastoja zaradi  načrtovanih 
sprememb glede varčevanja.  
 
Turistična informacijska pisarna v Postojni v določeni obliki obstaja v okviru Turističnega 
društva  in poleti tudi pri Postojnski jami. Verjetno  se bo v povezavi prenove mestnega trga 
tudi v tej smeri kaj zgodilo skladno z interesom ponudnika hotelskih storitev.  
 
Obeležja NOB-ja mora vzdrževati tisti, ki jih je postavil, to je torej naloga ZZB, za kar občina 
vsako leto zagotavlja znatna sredstva.  
 
 
Pri krožišču Log je še vedno problem administrativno birokratska ovira, kar pomeni, da je 
izrisano, pripravljeno in bo tudi izvedeno, žal pa je s pridobivanjem soglasij na enoti DRSC v 
Kopru veliko težav. S strani občinskih strokovnih služb je bilo pripravljeno vse potrebno. 
 
Karitas in Rdeči križ sta podobni organizaciji, zato je občina posredovala MORS-u predlog, 
da se prostori na Raubarkomandi oz. na Mačkovcu namenijo za potrebe Karitasa, enako kot za 
Rdeči križ na Kolodvorski. Odgovor je bil, da zaradi postopkov, ni druge možnosti kot da se 
prostori prodajo. Na podlagi spremenjene zakonodaje je občina svoj predlog ponovila in 
obstaja možnost, da se prostori uredijo na enak način kot za Rdeči križ – z neodplačno 
pogodbo za 99 let.  
Tudi na sestanku pogajalske skupine za Poček pred dnevi je bila  ta pobuda ponovno 
izpostavljena, vendar je bil odgovor MORS-a enak kot doslej. Potrebni bodo še dogovori. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 23. uri. 
 
 
 
Tončka Japelj                                                                            Jernej Verbič 
zapisničarka                                                                                   ŽUPAN 


